
Bestyrelsesmøde d. 13/8/2023  - Referat. 
 

Tilstede: Jeannette, Malu, Kirsten, Aina & Tessa. 

 

Føl: Der skal laves en overordnet føl-plan. Så føl kommer igennem alle niveau og hos 2 forskellige trænere. 

Tages op igen på næste møde. 

Toilet: Toilettet er blevet for ulækkert. Ingen bruger det. Jeannette kontakter et rengøringsfirma for helt at 

afskaffe toilettet. Fremover må toiletterne i parken bruges.  

Benzinkort: Der er ansøgt, men vi tænker ikke at det kan betale sig. For få medlemmer med biler, samt er 

OK tank ikke nødvendigvis tanken man bruger.  

Alarm/Simkort: Vi kontakter låsesmedene og får dem til at indkøbe simkort til os, samt installere dette. 

Tessa kontakter. 

Status ansøgning til kommunen: Ansøgningen er færdig. Malu sender denne til gennemgang hos 

medarbejder fra Københavns Ejendomme, som gerne vil læse den igennem inden vi sender den ind.  

Indkøb: Vi har indkøbt hoops til løbefelter. Julie var sat til at købe overtræk til feltforhindringerne, men vi 

beslutter at feltforhindringerne fremover skal sættes ind om vinteren, så dette er ikke nødvendigt. Julie har 

også meldt sig til at indkøbe et ekstra bur til klubhuset 

Arbejdsdag: Julie og Trine havde meldt sig som koordinatorer. Bestyrelsen foreslår d. 23. september. Som er 

godkendt af Trine. Aina sender invitation ud til kursisterne. 

Holdniveau: Fremover beslutter Aina hvem der underviser hvilke hold. Trænere kan ikke længere ønske 

holdniveau. Dette så vi sørger for at trænere underviser de hold som de har erfaring med og kompetencer 

til. Trænere som deltager i konkurrencer, har haft hunde i kl. 2-3 kan undervise øvet og konkurrence hold.  

Trænere som har trænet/uddannet agility foundation med egne hvalpe kan tage pre-agility og 

sandkassehold.  

Klubhuset: Københavns ejendomme har meddelt at klubhuset kun må bruges til opbevaring.  


